
Propostes dels futurs usuaris per al parc de patinatge, a

Llagostera

L'alcalde de Llagostera, Ferm鱈 Santamaria,

d'esquenes i en primer terme, i l'arquitecte del

projecte, en la sessi坦 de dilluns amb els patinadors,

fa una setmana Foto: EL PUNT AVUI.

L'alcalde de Llagostera, Ferm� Santamaria (CiU), preveu que a

l'estiu estigui feta la primera fase del nou parc urb� de patinatge.

L'Ajuntament inclour� les propostes exposades pels futurs usuaris

de l'espai. ÒAlgunes de les idees les incorporarem. Vol�em fer tres

blocs, per� ens van demanar que hi hagu�s una barana al centre

per lliscar millorÓ, diu el batlle.

Santamaria explica que alguns patinadors havien d'anar a Platja

d'Aro a fer salts i cabrioles. D'aqu� a un temps, ho podran fer a

Llagostera. La pista far� 600 metres quadrats, 30 de llarg per 20

d'ample. El jove Yerian Torrej�n, estudiant de 4t d'ESO, va assistir a

la reuni� de dilluns passat amb l'alcalde. ÒFa temps que vol�em

lÔskate park'. Estem contents de com quedar�Ó, diu.
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